
50 jaar lid - Bert 
Kalmeijer 
Bert Kalmeer is ook zo’n 
stil lid. Om die reden is er 
ook heel weinig in onze 
eigen kronieken over hem 
te vinden. Beter is het om 
de boeken van de KNVB 
en de Goudse 
SportVereniging GSV erop 
na te slaan, want bij die 
organisaties is Bert veel 
actiever geweest. 

Als jullie denken dat 50 
jaar bij ons al veel is, dan 
moet u dus weten dat Bert 
al vanaf 1963 lid is van 
GSV. Hier lag zijn hart 
vooral bij het jeugdvoetbal; 
het vermaarde Kapteijn-
toernooi is jaren onder zijn 
leiding afgewikkeld. Geen 
wonder dat hij veel jaren in 
het bestuur van GSV heeft 
gezeten. 

En besturen zat hem in 
het bloed. Door zijn werk voor de jeugd van GSV, werd hij al snel gevraagd voor de 
jeugdcommissie van de KNVB. Tja, dat zat ook maar aan de overkant van de Sportlaan. In 
1972 werd hij bestuurslid van de afdeling Gouda van de KNVB, wat hij tot 1980 volhield. 
Daarna heeft hij vanaf 1981 liefst 15 jaar gefungeerd als voorzitter van de tuchtcommissie 
van de Goudse afdeling, tot die in 1996 werd opgeheven. Maar ook toen bleef Bert 
doorgaan, als regio-afgevaardigde en als secretaris van de commissie van beroep van de 
KNVB West II. Voor al deze werkzaamheden is hij in 2016 benoemd tot Lid van Verdienste 
van de KNVB.  

Het houdt nog niet op, want ook de VGSO en de Goudse Belangengroep hebben lange 
tijd van zijn (ver)diensten gebruik gemaakt. 



Voor onze eigen COVS is Bert ook belangrijk geweest, want hij heeft 50 jaar contributie 
betaald, zonder er veel voor terug te eisen. We zouden hem graag vaker zien en 
misschien is dat mogelijk. Het geval wil namelijk dat Bert en zijn vrouw lange tijd aan de 
Bodegraafse Straatweg woonden, vlakbij Olympia. Omdat de weg voor hun huis wel erg 
druk werd voor twee al wat oudere mensen, zijn ze twee jaar terug verhuisd, naar 
Moerkapelle. Maar het bloed kruipt waar het niet gaan kan, en nu komen ze toch weer 
terug naar Gouda. Janny, het nieuwe adres komt snel naar je toe!


